
Druga seja Organizacije Združenih narodov.
Na včerajšnji seji Crg.Zdr.narodov v New Yorkuje med drugimi go*

voril tudi bfit.zastopnik 'hoel %cker, ki je zagotovil, da bo Vel.Bri«
tsnija z vsemi silami podprla Org.Zdr.narodov-, Nato se je obrnil k
sovjet.delegaciji in jo pozval, da naj ne preprečuje dela,in da naj te=
mu delu , ki se je zdaj začelo, - omogoči boljši začetek,. Rekel jetProsim
svoje sovjetske tovariše, da naj' dobro razumejo govore, ki jih bomo mi
imeli, in naj naše prošnje uslišijo. Ker je Noel Backer 'govoril za
argentinskim delegatom, kateri je predlagal, naj se Charta Uno spreme«
ni_ter iz nje sploh črta pravica veta, je Noel -“acker na ta argentin=
ski predlog dejal, da bi po sodbi ■>Vel .Britanije bilo malo modro ,•-> ko
bi Charto spreminjali. Veto je potreben, toda le. kot skrajno sredstvo,
če bi sporazum ne bil mogoč, Nato je Noel ^acker govoril o delu Varnost«
nega sveta in je njegove člane pozval, da naj store svojo dolžnost in
da naj začno delati z novim duhom. Obžaloval'je, ker je bila pravica
veta v Varnostnem svetu tolikokrat nepremišljeno rabi jena,Sovjet.dele«
gačija n0pr, je svoj veto v grškem vprašanju uporabila, da je tako pr e«,
prečila potrebno^preiskavo. Kako pa more Varnostni svet delovati, ,Če mu
je nemogoče izvršiti pr.eiskavo na licu mesta? 'Govoreč o atomski ener«
giji je dejal, da je glede tega nivoje mogoče J ali da se vse delo v tem
pogledu ustavi, s Čemer bi bil svet oropan gospodarskih prednosti,ki
jih lahko da atomska energija* ali pa naj. se ustvari mednarodni organi«
zem, ki naj atomsko energijo nadzoruje, da ne bo zlorabljena v uniče=
valne namene. Britanska vlada upa, da bi tak medharodni_ organizem mo«
gel uspešno delati. Končno je pozval Varnostni svet in ga prosil, da
naj-čimpre j napravi načrte ,da bo mogoče čimprej izvesti razorožitev v
sVeta. .

Za njuni „ je govorila indijska delegatka gospa Pandi, katero so po¬
zdravili a živahnim ploskanjem. Gospa Pandi je rekla, da zdaj indij«
ska del%acija prvikrat v zgodovini v imenu Indije govori na svetovni
konferenci, r '

- V komisiji je nastopil sovjetski zastopnik Višinski, ki je odloč¬
no nasprotoval temu, da bi konferenca obravnavala vprašanje veta v ki
je tudi na dnevnem redu obravnavanja. Britanska, ameriška'in kitaj«
ska delegacija so bile zoper Višinskega in so zahtevale, da-me to
vprašanje mora obravnavati. Z ozirom na to je Višinski dejalsCe- bo
konferenca res obravnavala to vprašanje, bo s^tem nastopila nevarno
pot, - Vendar je Višinski umaknil svoj včerajšnji predlog,kjer je za«
hteval,da naj bi se ta točka odstranila z dnevnega reda.

v i,I NŠKO TABORIŠČE BO PRESELJENO,
' •

G.direktor E.C.Chalmers je danes izdal to-le .uradno obvestilo*
Na konferenci v -Celovcu dne 24,oktobra 1946 je ravnatelj dobil

pbročilo, da so Evropski Regionalni urad v Londonu(European Regional
Office) in vojaške oblasti v Avstriji sklenile, da se morajo^vsi štabi
oddelkov pPs čimbolj zmanjšati. Za UNRRA-o je to posledica dejstva,
da' se ji zmanjšujejo fondi, ki so ji na razpolago. Zaradi _ tega je po«
trebno , da se vsi begunci DPs koncentrirajo, da se tako izdatki
zmanjšajo in se oskrba lahko nadaljuje do koncagleta. V > ta namen bo«
|,ta. v britanski coni zaprti eno ali dve taborišči, prebivalstvo pav
prepeljano v druga taborišča. V ameriški coni razpuščajo 5 taborišč,
dinga bodo še sledila«



Vpbštevajoč vse činitslje je bilo na Konferenci vojaških oblasti
in UNERA-e na Dunaju sklenjeno, da naj se v brit.coni najprej za¬
pre lieriško taborišče, prebivalstvo pa naj bo preseljeno v Spittal
in Del jak. Prva skupina bo preseljena v Spittal in se ibo • odpeljala
tja že prvi teden novembra. Ko bo ta preselitev končana, bo sledila
druga skupina v Beljak. Podrobnosti tega preseljevanja bodo izdelane
prihodnji teden, ko bodo vsi tab.voditelji z' direktorjem imeli kon¬
ferenco, da izdelajo dokončne načete.

Direktor upa, da bodo vsi člani tega taborišča njemu pomagali
izvrševati to neprijetno dolžnosp, ki jo mora izvršiti in da bodo
tako delali, da se bo preselitev vzorno izvršila ter opravičila zelo
odlični sloves, ki ga to taborišče uživa. Direktor sam pa bo napel
vse sile t da bo preselitev čimbolj udobna in da bo pri tem delo tab.
ustanov cim manj moteno, ' .

P.C.Chalmers,
Directo^ pTeam 331 »

• ' OBJAVI TABORIŠČIH UPRAVE *.

1) Zavezniška komisija za Avstrijo zahteva seznam preseljenih
dseb vseh vrst, vključno ‘'Peiciisisutsche” in "Volksdeutsche n ,ki se
žele preseliti v Brazilijo, z namenom, da se pridružijo tam svojim
sorodnikom, ki sozmožni in voljni te doseljence podpirati. Take ose=
be naj se javijo v bar.2/7, kjer morejo dobiti podrobnejše inxorma=
cije.

2) Po informacijah, dobljenih od vojaške uprave v Celovcu,ni za
•vrnitev preseljenih oseb iz Avstrije v Jugoslavijo nobenih ovir.
Kdor se hoče torej vrniti, se lahko priglasi.

Za direktorjas Mr. Corsellis.
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akad MIJA V ČAST ČR ISTUŠU +

KRALJU b* jutri v nedeljo ob 11 +
v dvorani 25. Vstopnine ni!Vsi +
ste lepo povabljeni! +
++++- + . +++++++++++++++++++++++

5,V ODA "-Vombergerj e-a kome=
dija v treh dejanjih bo uprizor®
jena jutri ob 8 .zvečer v gledali®
ški dvorani.Predprodaja vstopnic
danes od 12 do 2 in jutri od 10,
in pol do 12 ter eno uro pred
predstavo.

ZA LEOBEUSEO 'TABORIŠČE' iščemo t
1 mladinskega vodjo ali voditelji®
co, 1 nadzornico gospodinjo, 1
krojacico (za obleke) in 2 perici.

— -f- 4* ~
LOBDON. Bevin se bo jutri iz^

Londona odpeljal v New York.Snoči
je imel še govor, v katerem je go
v oril o različnih ideologi j ali za
gospodarsko in socialno preosnovo
sveta. Dejal je, da so v Ameriki
.ljudje povečini za popolno svobodo
privatnih podjetij. V Vel.Britani®
ji veliko-pričakujejo od razvoja
socialno-deoiokratične iaej+.V
Sovjet.zvezi pa so za komunistič=
no filozofijo, kakor sta jo učila

Marx in Lenin. V Sovjetski zve*
pZi velja samo ta ideologija .V
" iji in Angliji velja druga,
v Ameriki pa spet tretji,. Vendar
moramo kljub vsem različnim idep=
logijam doseči sporazum. Kar se
tiče Nemčije, je Bevin mnenja, da
bi .velikanski arzenal nemške , in®
dustrije ne smel biti v rokah ti=
stih ljudi, ki so ga zlorabljali,
da pa ima velika v_ednost zb vso
Evropo,

BERLIN. Prihodnji teden bo med=
zavezniški nadzorni svet obravna=
val vprašanje prisilnega prešelje®
vanja nemških delavcev v Sovjetsko
zvezo. Na seji vrhovnega poveljstva
je včeraj zastopnik Vel.Britanije
protestiral zoper te -transporte.
Prepeljani so bili v Sovjetsko zve=
: zo tudi delavci brit.©ktorja v
Berlinu'.Brit,zastopnik je predlagal,
da se mora to vprašanje pr .dl o žiti
zavezniškemu nadzornaru setu. Za¬
stopniki USAin Francije so brit.
zastopnika v tej zadevi podprli.Za¬
stopnik Sovjetske zveze predlogu
ni ugovarjal,Dopisniki poročajo,da
so odpeljali z družinami 300 specita -
listov med njimi 2 vseučil.profesorj a.


